
Zápisnica zo zasadnutia Obecného zastupiteľstva obce Selce 

konaného v pondelok  26. februára  2024 o 17,00 hod.  

v malej sále Kultúrneho domu Selce. 
 

 

Návrh programu: 

1. Otvorenie rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce 

Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

2. Schválenie programu rokovania Obecného zastupiteľstva obce Selce na deň 26.02.2024 

Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

3. Schválenie overovateľa zápisnice, návrhovej komisie a určenie zapisovateľa zápisnice a uznesení 

Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

4.         Vyhodnotenie uznesení OcZ Selce za predchádzajúce obdobie  

            Predkladá - Ing. Miroslav Hýbl, hlavný kontrolór obce 

5.         Správa hlavného kontrolóra z kontrolnej činnosti za rok 2023  

            Predkladá – Ing. Miroslav Hýbl, hlavný kontrolór obce 

6.         Schválenie ročnej účtovnej  závierky obce Selce a inventarizácia obce Selce  za rok 2023 

            Predkladá -  p. Marta Jančíková, ekonómka obce 

7.         Návrh záverečného účtu obce Selce za rok  2023 

            Predkladá -  p. Marta Jančíková, ekonómka obce 

8.         Prvá úprava rozpočtu 

            Predkladá - p. Marta Jančíková, ekonómka obce 

9.         Zverejnenie zámeru o odpredaj obecného pozemku  

            Predkladá  - Ing. Daniel Hlinka, starosta obce 

10.       Rôzne 

11.       Interpelácia poslancov 

12.       Diskusia   

13.       Záver 

 

K bodu 1 Starosta obce Ing. Daniel Hlinka privítal prítomných poslancov, hlavného kontrolóra obce, 

zamestnankyne obce, prítomných 7 občanov a otvoril zasadnutie OcZ. 

Prítomných poslancov na zasadnutí je 5, neprítomní sú Ján Kupec, ktorý sa vopred ospravedlnil a pani 

Marta Klačanová. 

 

K bodu 2 Starosta obce predložil návrh programu obecného zastupiteľstva v znení, v akom ho 

poslanci dostali v pozvánke. Nebol podaný žiadny pozmeňujúci návrh. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 3 Za overovateľa zápisnice bol navrhnutý Juraj Kamenský, za predsedkyňu návrhovej 

komisie bola navrhnutá Ing. Marta Strečková, za členov návrhovej komisie boli navrhnutí Mgr. Peter 

Sivčák a Mgr. Jaroslava Lauková. Za zapisovateľku zápisnice bola určená Mgr. Jana Mesíková, za 

zapisovateľku uznesení bola určená Mgr. Renáta Mesíková. Dostavila sa poslankyňa pani Marta 

Klačanová, počet prítomných poslancov je 6. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 4 Hlavný kontrolór obce Selce Ing. Miroslav Hýbl predložil vyhodnotenie uznesení 

z predchádzajúceho obdobia. Konštatuje, že väčšina uznesení je splnená, ostatné uznesenia sa plnia alebo 

sú splnené.  

Starosta obce – verejné obstarávanie na MŠ je ukončené, je to rozpracované na podanie žiadosti na 

výstavbu novej MŠ. Už sme stihli aj predprípravu na stavbu – výrub stromov v termíne vegetačného 

pokoja. Bol som na stretnutí s ŠK Selce, s právnikom – zatiaľ sa náš právnik a právnik ŠK nedohodli... 

Ponuku sme dali, treba to všetko doladiť do konca.  



Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 5 Správu hlavného kontrolóra z kontrolnej činnosti za rok 2023 predložil Ing. Miroslav Hýbl, 

hlavný kontrolór obce. Takúto správu prednáša kontrolór každý rok, jedná sa o kontrolu dokladov, 

účtovných zápisov, faktúr, predpísaných náležitostí, výdavkov obce, plnenie rozpočtu, kontrola dohôd 

o hmotnej zodpovednosti, o zverejňovaní ... Otázky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 6 Materiál k tomuto bodu dostali poslanci spolu s pozvánkou, ekonómka obce bližšie 

vysvetlila. Otázky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 7 Návrh záverečného účtu - materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou. Bližšie vysvetlila 

ekonómka obce pani Marta Jančíková. Návrh záverečného účtu sa zverejňuje na úradnej tabuli obce. Jedná 

sa tu nielen o obec, ale aj o hospodárenie školy a škôlky. Návrh záverečného účtu bude kontrolovať ešte 

finančná komisia, hlavný kontrolór, pani audítorka a až keď bude všetko v poriadku, bude zverejnený. 

Pripomienky neboli. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 8 Prvú úpravu rozpočtu objasnila prítomným ekonómka obce pani Marta Jančíková. Poslanci 

majú k dispozícii tabuľky. Úpravy sa robia kvôli tomu, že situácia sa mení, napríklad návrat žien po 

materskej dovolenke, odchodné do dôchodku, jubileá a sú to aj rôzne sumy za stravné. Peniaze pre školu 

a škôlku sú účelovo určené. 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 9 Materiál dostali poslanci spolu s pozvánkou. Starosta obce vysvetlil, o ktorý pozemok sa 

jedná a na aký účel ho chce záujemca kúpiť. Je to orná pôda (Nemce pri záhradkárskej oblasti), dali sme 

to oceniť znalcovi. Zámerom obce je predať tieto pozemky, financie by boli použité na výkup pozemkov 

pod domov sociálnych služieb. Poslanci nie sú za odpredaj pozemku.     

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 10 Rôzne 

Domovu sociálnych služieb na základe architektonického návrhu Ing. arch. Štefana Moravčíka – pozemky 

starej školy postupujúce ďalej do záhrady a majitelia by boli ochotní nám odpredať pozemky. Starosta 

predviedol prítomným vizualizáciu návrhu domovu sociálnych služieb pre 30 klientov a prípadne aj denný 

stacionár a premietol tiež katastrálnu mapu, aby bolo jasné, o ktoré pozemky sa jedná.  

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu  11      Interpelácia poslancov 

Lucia Rudnická – nie je za zrušenie kultúrnej komisie, má návrh, o ktorom sa už vopred rozprávali. Pani 

Rudnická sa vzdáva členstva v kultúrnej komisii (ďalej len KK), bude naďalej nápomocná a súčinná pri 

akciách. Nápomocná bude ako nezávislá členka, nech bude vo vedení ktokoľvek. Pani Lauková tiež 

nesúhlasí so zrušením KK, možno len treba zmeniť vedenie, je to všetko o ľuďoch, o zmenežovaní akcie 

a ľudí. Netreba zatieniť ľudí, ktorí tam robia. 

Mgr. Peter Sivčák – KK je potrebná, netreba rušiť, je dôležité, aby bola funkčná, možno zámenou funkcií, 

možno ináč. KK by mala byť domáca, z ľudí, ktorí tu žijú a vedia o obci.  

Pani Marta Klačanová – vy ste ma zvolili, všetky akcie som bola nápomocná, len MDD bola nešťastná 

akcia a bolo to hlavne mojím pričinením. Všetci ste ma osočili, že som neschopná, ale bola som súčinná 

takmer pri všetkých akciách, ale starosta so mnou nevie komunikovať, nevie sa povzniesť nad niektoré 

skutočnosti. Nemusím byť predsedníčka, nech je teda predsedníčka Lucia. Starosta mi dal úlohy a on ich 

sám rieši – to je divné. Kultúrne akcie delí na obecné a akcie kultúrnej komisie   

Peter Sivčák – toto k ničomu nevedie. Dajme hlasovať, nemá význam vracať sa k starým hriechom 

Lucia Rudnická – nemám na toto nervy, Martuška otáčaš slová, na ktorých sme sa dohodli. Bolo by 



nespravodlivé, aby sa KK zrušila. Po výmene názorov pani Rudnická prijala post vedúcej KK. 

Ing. Marta Strečková – požiadala o bližšie informácie k MŠ 

Starosta obce vysvetlil celý proces žiadosti na výstavbu MŠ 

Mgr. Jaroslava Lauková – chodník na Mlynskej je v dezolátnom stave 

Starosta – riešime tam kanalizáciu, rozbijeme aj to, čo je tam ešte dobré. Objasnil, aké sú problémy so 

začatím stavby kanalizácie, pretože organizácie si každá inak vysvetľuje zákon. Zajtra podávame podnet 

na prokuratúru. Potrebujeme dodržať lehoty  

Mgr. Jaroslava Lauková – dostala podnet z klubu seniorov, že sa vraj nebudú mať kde stretávať 

Pani Marta Jančíková, ekonómka obce a MŠ – od roku 1992 som zamestnaná v MŠ, v 2002 sa stala MŠ 

právnym subjektom, odvtedy som bola účtovníčkou v MŠ, neskôr som prišla robiť aj na obec. Teraz 

z tohto postu na obci odchádzam, ale v škôlke zostávam. Zatiaľ ale nemám kde sedieť – nemám kanceláriu 

ani priestory na prácu, lebo MŠ nemá miesto. Jednu časť klubu seniorov by som mala prerobenú na 

kanceláriu ekonómky MŠ.  

Pani Marta Klačanová –ekonómka obce sa to dá robiť aj externe 

Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 12      Diskusia  

Michaela Miklošová – čo je s bývalým návrhom DSS, prečo sa dával nový návrh 

Starosta - Návrh sa nepáčil poslancom, Ing. arch. Moravčík to urobil na mieru a bezodplatne 

Pán Dušan Hlinka – či je preverená informácia ku škôlke – k zmene projektu, či to prejde, lebo je to 

veľký zásah do stavby 

Starosta – toto je iný projekt, je to OK, nechceli sme ísť do nového stavebného konania 

Marek Šlosár – kedy je termín na domov sociálnych služieb (DSS) 

Starosta – do 31.8.2024 (ukončené do 2026) 

Jozef Rusko – ako je to s výzvou na zateplenie KD. 

Starosta - Do 24.2. bol termín na podanie žiadosti na zateplenie - na tepelné čerpadlá... máme energetický 

certifikát, energetický audit. Musíme brať ohľad na ŠOP – belorítku máme – hniezdi tu.  

Vladimír Očenáš – chodím po dedine pešo a mám isté postrehy. My fujaristi chceme prenosný zosilovač, 

lebo hrali sme koledy z veže a bolo by to dobre, keby ich bolo počuť 

Starosta – prenosný zosilovač máme 

Vladimír Očenáš – na schôdzi hasičov bolo navrhnuté, aby bol z hasičských peňazí kúpený defibrilátor. 

Nesúhlasím s tým, aby to bolo z tých peňazí. Bežný rozpočet obce – 54 percent ide na mzdy a na 

prevádzku, a potom strašne málo zostane. Nie je to veľa? Koľko zamestnancov je na plný úväzok, koľko 

na čiastočný, koľko na dohodu? Postrehy z obce od roku 1959, keď sa staval KD. Selčania postavili hornú 

aj dolnú Jednotu – prečo nie je selčianska? Dokonca ani obecná lúka nie je obecná. A tak aj s futbalovým 

družstvom. Chráňme si majetok a nepredávajme. Poslanci sa vedia medzi sebou porozprávať, to ste mi 

spravili radosť. Ako je to so zberným dvorom? Prečo to nejde do trojuholníka – Ocú – RD – kataster by 

si povymieňali pozemky. Spomína ďalšie výmeny... Šumy ohľadom obecného podniku a že Doprastav ide 

cez Kakatku voziť hlinu a ideme zasýpať pieskovňu... 

Ohľadom financií vysvetlil Ing. Hýbl – to , čo si niekto myslí, ešte nemusí byť pravda. Tak je to aj s 54 

%, zámeny tiež nie je možné robiť ako sa nám zdá dobré 

Starosta vysvetlil zámeny, problémy s odvozom zeminy kade-tade našimi občanmi. Možno by sme sa 

mohli zamyslieť nad tým, kam majú občania uskladňovať zeminu. Obecný podnik je v bode nula, pretože 

nemáme zdroje na začatie. Máme dosť vecí, ktoré treba dokončovať.  

Vladimír Očenáš – žiada, aby starosta predložil účet hasičom, kam idú peniaze pre hasičov 

Martin Krajči – či by sa dala do hasične pritiahnuť voda a napojiť sa na kanalizáciu 

Dušan Hlinka - s tým nemá problém. Čím skôr, tým lepšie. Je tam veľká spotreba elektriny. 9. januára – 

4280 KW, 16. januára -16142 KW. Možno znížiť strop, tým by sa znížila spotreba tepla. Kľúče od hasičov 

nepotrebujem, tie im dám 

Petra Krajčiová -– vypli ste nám radiatory, buď starosta alebo Dušan Hlinka. 

Martin Krajči – zamrzli nám vtedy vysielačky, technika nie je ani naša 

Marta Jančíková – vysielačky sú súčasťou auta 

Starosta – treba osadiť kameru do budúceho OcZ, treba vyriešiť, kto bude mať kľúče od hasične 



Prijaté uznesenie viď príloha zápisnice. 

 

K bodu 13    Záver 

Starosta obce Ing. Daniel Hlinka sa poďakoval prítomným za účasť na zasadnutí a ukončil zasadnutie 

obecného zastupiteľstva. 

 

 

 

 

Zapísala:   Mgr. Jana Mesíková 

Overil:       Juraj Kamenský 

 


